
 

 

 

C A N A D A 
PROVINCE OF QUEBEC 
DISTRICT OF QUEBEC 
COURT. No.: 500-11-041305-117 
 

S U P E R I O R   C O U R T 
Commercial Division 

 
IN THE MATTER OF A PLAN OF 
ARRANGEMENT AND REORGANIZATION OF:  
 

 
HOMBURG INVEST INC., a legal person, duly constituted 
under the Business Corporations Act (Alberta), having its 
registered office at 3700 Canterra Tower, 400 Third Avenue SW, 
Calgary, Alberta, T2P 4H2, and having a chief place of business 
at Suite 1010, 1 Place Alexis Nihon, Montreal, Quebec, H3Z 
3B8 
 
– and – 
 
HOMBURG SHARECO INC., a legal person, duly constituted 
under the Companies Act (Nova Scotia), having its head office at 
3700 Canterra Tower, 400 Third Avenue SW, Calgary, Alberta, 
T2P 4H2, and having a chief place of business at Suite 1010, 1 
Place Alexis Nihon, Montreal, Quebec, H3Z 3B8 
 
– and – 
 
CHURCHILL ESTATES DEVELOPMENT LTD., a legal 
person, duly constituted under the Business Corporations Act 
(Alberta), having its head office at Unit 127, 6227-2nd Street SE, 
Calgary, Alberta, T2H 1J5, and having a chief place of business 
at Suite 1010, 1 Place Alexis Nihon, Montreal, Quebec, H3Z 
3B8 
 
– and – 
 
INVERNESS ESTATES DEVELOPMENT LTD., a legal 
person, duly constituted under the Business Corporations Act 
(Alberta), having its head office at Unit 127, 6227-2nd Street SE, 
Calgary, Alberta, T2H 1J5, and having a chief place of business 
at Suite 1010, 1 Place Alexis Nihon, Montreal, Quebec, H3Z 
3B8 
 
– and – 
 
CP DEVELOPMENT LTD., a legal person, duly constituted 
under the Business Corporations Act (Alberta), having its head 
office at Unit 127, 6227-2nd Street SE, Calgary, Alberta, 
T2H 1J5, and having a chief place of business at Suite 1010, 
1 Place Alexis Nihon, Montreal, Quebec, H3Z 3B8 
 

 Debtors 
 – and – 

 

Samson Bélair/Deloitte & 
Touche Inc. 
1 Place Ville Marie 
Suite 3000 
Montreal QC  H3B 4T9 
Canada 
 
Tel.: 514-393-6335 
Fax: 514-390-4103 
www.deloitte.ca 
 
 



 SAMSON BÉLAIR/DELOITTE & TOUCHE INC. 
(Pierre Laporte, CA, CIRP, person in charge), having a place of 
business at 1 Place Ville Marie, Suite 3000, Montreal, Quebec, 
 H3B 4T9 

 Monitor 
 
 

NOTICE TO CREDITORS 
 

Please be informed that the Debtors filed a motion pursuant to the Companies’ Creditors Arrangement Act (“CCAA”) 
before the Quebec Superior Court, Commercial Division (the “Court”), on September 9, 2011. 
 
The Court has issued an order (the “Initial order”) on September 9, 2011 under the CCAA. The Initial order applies to the 
Debtors. The Court has appointed Samson Bélair/Deloitte & Touche Inc. as monitor (the “Monitor”) of the Debtors. 
 
The Initial order was rendered in order to protect the Debtors, including their assets and their creditors’ interests, and to 
provide them with a stay of proceedings (“Stay”) in order to give the Debtors time to determine if they can formulate a plan 
of compromise or arrangement with their creditors. Under the CCAA, the Stay may be extended on such terms and with such 
modifications as the Court considers appropriate. 
 
If the Debtors file a plan of compromise or arrangement, the Monitor will invite the creditors to submit their proofs of claim 
against the Debtors, and to attend a meeting to vote on the proposed plan of compromise or arrangement. The Monitor may 
also prepare progress reports to the Court, copies of which will be made available to the creditors on the Monitor’s web site. 
 
The Initial order and a list showing the name and address of the creditors and the estimated amounts of their related claims 
have been posted and are available on the Monitor’s web site at http://www.deloitte.com/ca/homburg-invest. If you are 
unable to access the documents, please contact us via email at homburginvestCCAA@deloitte.ca or at 514-393-6335 by 
leaving your name and phone number, as well as your fax number, e-mail address or postal address according to the 
transmission mode desired.  
 
DATED AT MONTREAL, this 15th day of September, 2011. 
 
 SAMSON BÉLAIR/DELOITTE & TOUCHE INC. 

Monitor 
 
 

mailto:homburginvestCCAA@deloitte.ca


 

 

C A N A D A 
PROVINCE DE QUÉBEC 
DISTRICT DE QUÉBEC 
COUR No : 500-11-041305-117 
 

C O U R   S U P É R I E U R E 
Chambre commerciale 

 

DANS L’AFFAIRE DU PLAN D’ARRANGEMENT 
ET DE RÉORGANISATION DE : 
 

HOMBURG INVEST INC., société légalement constituée en 
vertu de la Business Corporations Act (Alberta) et ayant son 
siège social au 3700 Canterra Tower, 400 Third Avenue SW, 
Calgary, Alberta, T2P 4H2, et sa principale place d’affaires au 1, 
Place Alexis Nihon, bureau 1010, Montréal, Québec, H3Z 3B8  
 
– et – 
 
HOMBURG SHARECO INC., société légalement constituée 
en vertu de la Companies Act (Nouvelle-Écosse) et ayant son 
siège social au 3700 Canterra Tower, 400 Third Avenue SW, 
Calgary, Alberta, T2P 4H2, et sa principale place d’affaires au 1, 
Place Alexis Nihon, bureau 1010, Montréal, Québec, H3Z 3B8 
 
– et – 
 
CHURCHILL ESTATES DEVELOPMENT LTD., société 
légalement constituée en vertu de la Business Corporations Act 
(Alberta) et ayant son siège social au 6227-2nd Street SE, bureau 
127, Calgary, Alberta, T2H 1J5, et sa principale place d’affaires 
au 1, Place Alexis Nihon, bureau 1010, Montréal, Québec, 
H3Z 3B8 
 
– et – 
 
INVERNESS ESTATES DEVELOPMENT LTD., société 
légalement constituée en vertu de la Business Corporations Act 
(Alberta) et ayant son siège social au 6227-2nd Street SE, bureau 
127, Calgary, Alberta, T2H 1J5, et sa principale place d’affaires 
au 1, Place Alexis Nihon, bureau 1010, Montréal, Québec, 
H3Z 3B8 
 
– et – 
 
CP DEVELOPMENT LTD., société légalement constituée en 
vertu de la Business Corporations Act (Alberta) et ayant son 
siège social au 6227-2nd Street SE, bureau 127, Calgary, Alberta, 
T2H 1J5, et sa principale place d’affaires au 1, Place Alexis 
Nihon, bureau 1010, Montréal, Québec, H3Z 3B8 
 

Débitrices 
  

 
 – et – 

 
  

Samson Bélair/Deloitte & 
Touche Inc. 
1, Place Ville Marie 
Bureau 3000 
Montréal QC  H3B 4T9 
Canada 
 
Tél. : 514-393-6335 
Téléc. : 514-390-4103 
www.deloitte.ca 
 
 



SAMSON BÉLAIR/DELOITTE & TOUCHE INC. 
(Pierre Laporte, CA, CIRP, responsable désigné), ayant une 
place d’affaires au 1, Place Ville Marie, bureau 3000, Montréal, 
Québec, H3B 4T9 

 Contrôleur 
 

AVIS AUX CRÉANCIERS 
 

Veuillez être informés que les Débitrices ont déposé une requête en vertu de la Loi sur les arrangements avec les créanciers 
des compagnies (la « LACC ») devant la Cour supérieure du Québec, Chambre commerciale (le « Tribunal »), le 
9 septembre 2011. 
 
Le 9 septembre 2011, le Tribunal a rendu une ordonnance (l’« Ordonnance initiale ») en vertu de la LACC. L’Ordonnance 
initiale vise les Débitrices. Aux termes de l’Ordonnance initiale, Samson Bélair/Deloitte & Touche Inc. a été nommée 
contrôleur (le « Contrôleur ») des Débitrices.  
 
L’Ordonnance initiale a été rendue dans le but de protéger les Débitrices, ainsi que leurs actifs et les intérêts de leurs 
créanciers, et de leur accorder une période de suspension des procédures (« Suspension des procédures ») afin d’explorer 
des solutions et de formuler un plan d’arrangement et/ou une transaction avec leurs créanciers. La LACC prévoit que le 
Tribunal peut prolonger la période de Suspension des procédures suivant les termes et conditions qu’il estime appropriées. 
 
Le Contrôleur communiquera avec les créanciers s’il y a dépôt d’un plan d’arrangement des Débitrices afin que ceux-ci 
produisent leur preuve de réclamation contre les Débitrices et afin de les inviter à une assemblée des créanciers en vue de 
voter sur le plan d’arrangement proposé. Le Contrôleur peut également préparer des rapports d’étape à la Cour, dont des 
copies seront rendues disponibles aux créanciers sur le site Web du Contrôleur. 
 
L’Ordonnance initiale ainsi qu’une liste des noms et des adresses de chacun des créanciers et des montants estimés qui leur 
sont dus peuvent être consultées sur le site Web du Contrôleur à l’adresse : http://www.deloitte.com/ca/homburg-invest. Si 
vous ne pouvez y accéder, veuillez communiquer avec nous par courriel au homburginvestCCAA@deloitte.ca ou au 514-
393-6335 en nous laissant vos nom et numéro de téléphone ainsi que votre numéro de télécopieur, adresse courriel ou 
adresse postale selon le mode de transmission désiré.  
 
FAIT À MONTRÉAL, ce 15 septembre 2011. 
 
 SAMSON BÉLAIR/DELOITTE & TOUCHE INC. 

Contrôleur 
 

mailto:homburginvestCCAA@deloitte.ca

